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Z A P I S N I K 
 

17. redne seje občinskega sveta občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila dne   
18. 05. 2005 ob 19.00 uri v prostorih kulturnega doma Jakoba Trobca v 
Polhovem Gradcu.  

Prisotni: Bradeško Franc, Dolinar Andreja, Dolinar Janko, Dr. Dolinar Janko, 
Kirinčič Harison, Oblak Leopold, Oven Jože, Plestenjak Marjan, Pograjc Marjan, 
Potočnik Anton, Prosen Viktor, Rotar Mateja, Skopec Olga, Setnikar Franc, Širca 
Damjan, Velkovrh Milan.   

Opravičeno odsotni: -  

Vabljeni: Poročevalca k predlagani drugi točki dnevnega reda, predstavnika 
LUR; gospod Matej Gojčič in gospa Lorena Korošec, poročevalka k tretji točki 
dnevnega reda, gospa Judita Gosar.  

Župan je ugotovil, da je sklepčnost zagotovljena ter predlagal svetnikom v 
sprejem naslednji dnevni red:  

1. Potrditev mandata svetnici občinskega sveta 
2. Vključitev v pripravo razvojnega programa Ljubljanske urbane regije za 

obdobje 2007 do 2013 
3. Obravnava in potrditev programa razvoja podeželja občin Brezovica, 

Borovnica, Dobrova-Polhov Gradec, Horjul in Vrhnika za obdobje 2005- 
2009 

4. Potrditev zapisnika 16. redne seje in 5. izredne seje 
5. Vprašanja in pobude svetnikov  
6. Poročila delovnih teles občinskega sveta  
7. Pooblastilo županu za glasovanje na seji Sveta ustanoviteljev javnih 

podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o.- Sklep o merilih za določitev 
plač direktorjev javnega Holdinga in JP 

8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izdajanju glasila 
Naš časopis 

9. Predlog za imenovanje članov v nadzornih svetih javnih podjetij povezanih 
v JAVNI HOLDING Ljubljana d.o.o. 

10. Razno 
- prošnja za dodelitev dodatnih proračunskih sredstev 
- ustanovitev delovne skupine za razrešitev statusa Kulturnega doma 

Jakoba Trobca v Polhovem Gradcu  
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Župan je povedal, da je pod točko razno uvrščena še pobuda svetnika Leopolda 
Oblak, za odkup zemljišča, ki prestavlja funkcionalno zemljišče k podružnični šoli 
v Šentjoštu, svetniki so pobudo prejeli z gradivom za sejo.  
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.   

Ad 1) Potrditev mandata svetnici občinskega sveta 

Župan je gospo Andrejo Dolinar lepo pozdravil ter prisotnim povedal, da se pri 
navedeni točki obravnava formalna potrditev mandata novi svetnici občinskega 
sveta, ki tako nadomešča občinskega svetnika Antona Gerjolj, ki je podal 
odstopno izjavo. Občinska volilna komisija je sprejela ugotovitveni sklep o 
prehodu mandata občinskega svetnika na naslednjo kandidatko, do izteka 
mandata 2002- 2006. Ob izraženi dobrodošlici je župan dal na glasovanje 
naslednji  
 
Sklep 149/1/17 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec na podlagi Zakona o lokalnih 
volitvah potrjuje mandat članici občinskega sveta, Andreji Dolinar, do izteka 
mandata 2002- 2006.«  
 
ZA: 14 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 2) Vključitev v pripravo razvojnega programa Ljubljanske urbane 
regije za obdobje 2007 do 2013 

Predstavnika regionalne razvojne agencije ljubljanske urbane regije, gospod 
Matej Gojčič in Lorena Korošec, sta občinskim svetnikom predstavila postopek 
priprave razvojnega programa za novo obdobje, predstavila dosedanje delo in 
dosežene rezultate dela.  
Občina Dobrova-Polhov Gradec je razvrščena v osrednje slovensko statistično 
regijo, ki jo sestavlja 25 občin.  
Postopek priprave razvojnega programa se prične s sklepom o pripravi 
regionalnega razvojnega programa, ki ga sprejmejo sveti občin vključenih v 
njegovo pripravo. S pripravo, pa so povezana določena finančna sredstva, ki jih 
morajo občine zagotoviti v svojih proračunih. Delež financiranja posamezne 
občine je določen na podlagi števila prebivalcev v posamezni občini. Za občino 
Dobrova–Polhov Gradec znaša delež financiranja cca . 592.000 SIT.   

Po predstavitvi so v razpravi sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Damjan Širca, 
Anton Potočnik, Janko Dolinar, Harison Kirinčič, Franc Bradeško, Leopold Oblak. 
Svetniki so bili predvsem mnenja, da agencija ne opravlja svoje naloge 
zadovoljivo, v skladu z namenom podprtega razvojnega programa, ki vključuje 
tudi občino Dobrova- Polhov Gradec.  

Ocenili so, da glede na sodelovanje v preteklih letih, ni videti nikakršnih 
konkretnih rezultatov, RRA- LUR bi morala prevzeti večjo svetovalno vlogo pri 
udeležbi v izbranih programih, pričakovali so tudi več strokovne pomoči in 
aktivno sodelovanje RRA-LUR z občino. Gospa Lorena Korošec je povedala, da 
razpisne pogoje za prijavo programov ne določa LUR, temveč država in EU, tako 
tudi ne more dati garancije za uspeh na razpisih. Agencija deluje kot servis; 
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pomagajo občinam pri izpolnjevanju prijav in zbirajo občine z podobnimi interesi, 
da lažje izvedejo programe. Navedla je primere občin Grosuplje, Domžale, ki so 
uspele pridobiti sredstva iz neposrednih spodbud za nakup zemljišč v obrtnih 
conah, pripravo dokumentacije,…  

Svetniki pa so tudi mnenja, da je občina Dobrova- Polhov Gradec z uvrstitvijo v 
osrednjeslovensko statistično regijo oškodovana, saj je glede na njeno površino, 
poseljenost in nerazvito komunalno infrastrukturo prikrajšana pri dodelitvi 
dodatnih sredstev za razvoj. Navkljub njihovemu izraženemu nezadovoljstvu,so 
bili svetniki mnenja, da je treba podpreti združevanje programov več občin in 
podpreti pripravo razvojnega programa za novo obdobje 2007- 2013, s 
sprejetjem naslednjega sklepa:  

Sklep 150/2/17 
»1. Občina Dobrova–Polhov Gradec se vključi v pripravo Regionalnega 
razvojnega programa Ljubljanske urbane regije za obdobje 2007 do 2013. 
2. Občina Dobrova–Polhov gradec se zavezuje, da bo v ta namen v proračunih za 
obdobje 2005 do 2006, ko bo potekala izdelava programa, zagotovila potrebna 
sredstva. 
3. Predstavnik Občine Dobrova–Polhov Gradec v regionalnem razvojnem svetu, 
ki ga bo za izvajanje programa ustanovila RRA LUR je župan Lovro Mrak, ki je 
kot predstavnik občine zadolžen za: 
- sprejemanje odločitev v postopku priprave RRP, 
- potrjevanje kriterijev za pripravo prioritetnih razvojnih projektov, 
- potrjevanje izvedbenega načrta ter spremljanje in vrednotenje regionalnega   
   razvojnega  programa, 
- opravljanje drugih izvedbenih nalog za potrebe usklajevanja in izvajanja RRP.« 
 
ZA: 11 glasov       PROTI:  1 glas 
Sklep je bil sprejet.  

Ad 3) Obravnava in potrditev programa razvoja podeželja občin 
Brezovica, Borovnica, Dobrova-Polhov Gradec, Horjul in Vrhnika za 
obdobje 2005- 2009 

Župan je pozdravil gospo Gosar, predstavnico zavoda Celota, ki je občinskemu 
svetu predstavila Razvojni program podeželja, predloge projektov, poročala je o 
preteklem delu, o izvedenih delavnicah. Povedala je, da so v pripravi programov 
sodelovali z različnimi službami, da bi pridobili celovite informacije za pripravo 
kvalitetnega programa. Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec je na svoji 
9. seji, ki je bila 17. 12. 2003, pristopil k pripravi Razvojnega programa 
podeželja petih občin (Borovnica, Brezovica, Dobrova-Polhov Gradec, Horjul in 
Vrhnika).  
Župan je povedal, da je osnutek razvojnega programa bil potrjen s strani 
ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano in izdelava le-tega tudi 
sofinancirana.  
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Plestenjak, Anton Potočnik, Leopold 
Oblak, Marjan Pograjc, Janko Dolinar Franc Setnikar, Prosen Viktor. Večina 
svetnikov je kljub nezadovoljstvu ocenila, da je program zaradi manjšega števila 
občin, ki v programu sodelujejo, le-ta bolj prepoznaven, prav tako lahko bolj 
uspešen za doseganje zaželenih ciljev (uspeti na razpisih in dobiti dodatna 
sredstva).  
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Sprejem predlaganega sklepa finančno ni zavezujoč, župan je po zaključeni 
razpravi dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 151/3/17 
»Občina Dobrova- Polhov Gradec potrjuje Razvojni program podeželja občin 
Brezovica, Borovnica, Dobrova- Polhov Gradec, Horjul in Vrhnika. «  
 
ZA:  15 glasov       PROTI:  0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  

Ad 4) Potrditev zapisnika 16. redne seje in 5. izredne seje 

Svetnik Milan Velkovrh je opozoril na izjavo predsednika KS Polhov Gradec, kdo 
naj bi plačal projekte za kanalizacijo v Polhovem Gradcu. V zapisniku se popravi 
izjava predsednika in se zapiše, da je projekte plačala občina. Zapisnik s 
navedenim popravkom je bil sprejet s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI.  

Zapisnik 5. izredne seje je bil soglasno sprejet.  

Ad 5) Vprašanja in pobude svetnikov  

Svetnikom so bili posredovani pismeni odgovori na pobude in vprašanja 
svetnikov; odgovor na vprašanje svetnikov Plestenjak Marjana in Širca Damjana 
v zvezi s tekom postopka o vloženi tožbi zoper KZ Dolomiti, odgovor na pobudo 
svetnika Potočnika v zvezi s sredstvi evropskih strukturnih in kohezijskih skladov, 
odgovor v zvezi z vprašanjem Marjana Plestenjaka o višinah najemnine za 
zdravstvene postaje, odgovor na vprašanje Antona Potočnika o pridobivanju 
dokumentacije za gradnjo OŠ Dobrova, odgovor Marjanu Plestenjak v zvezi s 
prometnim režimom na cesti Dobrova- Polhov Gradec in delovanjem 
medobčinske inšpekcije, odgovor na vprašanje svetnika Damjana Širca v zvezi z 
izgradnjo ISDN centrale Hruševo.  

Nove pobude in vprašanja svetnikov so: 

• Velkovrh Milan:Zakaj ni bilo posredovanega celotnega seznama za pobude 
in vprašanja svetnikov? Svetniki so bili mnenja, da se mora pregledni 
seznam pobud in vprašanj še naprej voditi v celoti. Zakaj se ne izvaja 
Odlok o plakatiranju, kako se lahko kontaktira z novoustanovljeno 
inšpekcijsko službo, podal je vprašanje, zakaj se  uporablja grb občine na 
spremenjen način na ovojnicah? Mateja Tavčar iz uprave je povedala, da 
inšpekcijska služba že deluje, z dvema zaposlenima, prijavo se lahko odda 
pisno, lahko tudi že na naprej pripravljenem obrazcu. Ob ponedeljkih, v 
dopoldanskih urah bosta imela uradne ure tudi na Dobrovi. Obrazec se bo 
posredoval tudi na spletno stran. Novo podobo grba na ovojnicah je izdelal 
oblikovalec, g. Briški, ki ni posegel v predpisane oblike grba, je pa na 
svojevrsten način dodal barve občine. Milan Velkovrh in Harison Kirinčič 
sta bila mnenja, da mora tovrstne spremembe obravnavati občinski svet.  

• Pograjc Marjan; podal je pobudo za postavitev dodatnih kontejnerjev za 
ločeno zbiranje odpadkov na Poti čez Horjulko. Pobudi se ugodi, zagotovi 
se prostor za postavitev le-teh. Zastavil je vprašanje, kakšne aktivnosti 
vodi občina v zvezi z državnim programom Natura 2000, ali se pri 
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prevzemu gradbenih investicij vodijo zapisniki izvedenih del oz. popis 
vgrajenih materialov? Helena Čuk iz uprave je podala odgovor v zvezi s 
državnim zakonom, Naturo 2000, Mojca Sečnik iz uprave je pojasnila način 
in postopek kontrole nad investicijami.  

• Širca Damjan je zastavil vprašanje v zvezi z izvajanjem nadzora nad 
investicijami, mnenja je, da bi svetniki zaradi večje transparentnosti 
postopkov morali sodelovati v razpisnih komisijah. Mojca Sečnik iz uprave 
je povedala o opravljenih vsakokratnih količinskih izmerah materialov v 
investicijah v pločnike in ceste, o garancijskih rokih, o ogledih na terenu. 

• Dolinar Janko; višina zbranega komunalnega prispevka in vlaganje le-tega 
nazaj v naselja, povprašal je o izvedbi izgradnje pločnika Srednja vas- 
Polhov Gradec. Predsednik odbora za komunalo Setnikar Franc je povedal, 
da je odbor že dvakrat ocenjeval investicije, predvidene za izvedbo v letu 
2005. Ugotovil je, da so investicije iz preteklega leta presegle planirana 
sredstva, predvsem iz razlogov, da se je ocenjevala vrednost preplastitve, 
na terenu pa se je pokazalo, da je spodnji ustroj neustrezen in je le-ta bil 
popravljen pred zaključnim asfaltiranjem. Zaradi del v jesenskih dneh pa 
so se zamaknili tudi roki plačil v naslednje leto, zato bo prišlo do 
sprememb investicij pri rebalansu proračuna.  

• Oven Jože: pobuda za postavitev cevi za javno razsvetljavo v Draževniku, 
istočasno s postavitvijo nove elektro napeljave.   

• Župan je povedal, da je prispela tudi pisna pobuda svetnika Antona 
Potočnik, ki poziva občinski svet, da v primeru podanih pobud za razdelitev 
občine v nove, samostojne občine, le-te podpre s sklepom, da se svet 
občine strinja z ustanovitvijo predlaganih novih občin. Svetniki so 
omenjeno pobudo prejeli v pisni obliki. V razpravi so sodelovali Viktor 
Prosen, Harison Kirinčič, Dolinar Janko, Leopold Oblak in župan. Župan je 
dodal, da je zakonodajni postopek jasen, morebitne pobude se vložijo pri 
državnemu zboru, le-ta občinski svet pozove k opredelitvi do vloženih 
pobud, zadev ne bo prehiteval, v kolikor bo potrebno, saj se bo občinski 
svet o tem izrekal na prihodnjih sejah.  

• Potočnik Anton; ponovno je podal pobudo za ureditev prometne varnosti, 
ter pobudo za ureditev gibanja domačih živali. Prav tako je mnenja, da se 
pobude še naprej vodijo v celi preglednici, z natančno opredeljenimi 
rešitvami.   

• Oblak Leopold je podal pisno pobudo za odkup zemljišča v Šentjoštu, za 
potrebe šole, pisno obrazložitev so svetniki prejeli z gradivom. Kirinčič 
Harison je povedal, da odbor za šolstvo ta predlog podpira. Po zaključeni 
razpravi so svetniki sprejeli naslednji 

Sklep 152/4/17 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec daje soglasje k nakupu zemljišča, 
parc.št. 35/6 k.o. Šentjošt, v izmeri 183 m2, ki v naravi predstavlja funkcionalno 
zemljišče podružnične osnovne šole Šentjošt. Sredstva za nakup se zagotovi v 
junijskem rebalansu proračuna za leto 2005. «  
 
ZA: 16 glasov 
       PROTI:  0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

• Oblak Leopold je podal pobudo za odprtje dodatnega oddelka vrtca v 
Šentjoštu. V kratki razpravi so sodelovali Milan Velkovrh, Anton Potočnik, 
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Viktor Prosen, Marjan Pograjc ter ocenili, da se zaradi pomembnosti 
predlagane pobude le-ta uvrsti kot samostojna točka dnevnega reda na 
naslednjo sejo.  

Ad 6) Poročila delovnih teles občinskega sveta  

Anton Potočnik je poročal o delu Odbora za šport in kulturo. Izvedli so javni 
razpis, razdelili sredstva, namenjena v letu 2005 za delo društev in vzdrževanje 
objektov. Pritožbo zoper izdano odločbo je podalo društvo iz Šentjošta, ki je 
ocenilo, da so prejeli premalo sredstev za vzdrževanje kulturnega doma. Odbor 
ugotavlja, da so največji problemi pri dodelitvi sredstev za vzdrževanje objektov, 
saj le ti nimajo urejenega statusa in nimajo ustrezne dokumentacije.   

Viktor Prosen je poročal o delu Odbora za kmetijstvo. Pripravili so pobude za 
popolnitev katastra gozdnih cest. Gozdne ceste pridejo na vrsto za vzdrževanje 
vsake tri leta. Organizirano je bilo predavanje s strokovnimi predavatelji, 
izvedena strokovna ekskurzija. Poročal je o poteku čiščenja melioracijskih jarkov, 
ter povedal, da je javni razpis za dodelitev proračunskih sredstev za spodbujanje 
in razvoj kmetijstva pripravljen in bo objavljen v naslednji številki časopisa.  

Pisno poročilo, zapisnike o opravljenem delu na 13. redni seji, so prejeli vsi 
svetniki z gradivom.  

Ad 7) Pooblastilo županu za glasovanje na seji Sveta ustanoviteljev 
javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o.- Sklep o merilih za 
določitev plač direktorjev javnega Holdinga in JP 

Župan je povedal, da mora ponovno pridobiti potrditev občinskega sveta za 
glasovanje na seji Holdinga, na podlagi sklepa občinskega sveta občine Dobrova- 
Polhov Gradec, s katerim je bilo odločeno o načinu odločanja župana občine na 
sejah Sveta ustanoviteljev javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o., 
občinski svet pred odločanjem na seji Sveta ustanoviteljev pooblasti župana  za 
glasovanje pri pomembnejših zadevah ter dal na glasovanje naslednji  
  
Sklep 153/5/17 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec pooblašča župana, da na seji 
Sveta ustanoviteljev javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana, d.o.o. glasuje 
za sprejem predloga Sklepa o merilih za določitev plač direktorjev javnega 
holdinga in javnih podjetij ter plačil za opravljanje nalog predstavnikov 
ustanovitelja v njihovih organih ter na seji glasuje za njegov sprejem «.   
 
ZA: 16 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 8) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izdajanju 
glasila Naš časopis 

Mateja Tavčar je predstavila razloge za sprejem sprememb in dopolnitev odloka, 
ki so ga sprejele občine, ustanoviteljice Našega časopisa. Občina Vrhnika je 
namreč ustanovila nov javni zavod, »Zavod Ivana Cankarja za kulturo, šport in 
turizem Vrhnika« ter ustanoviteljske pravice prenesla nanj. Tako je potrebno 
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spremeniti Odlok o ustanovitvi in izdajanju glasila Naš časopis (Ur. list RS, št. 
101/03), saj bo izdajatelj nova pravna oseba. Spremeniti bo potrebno tiste 
določbe v odloku, ki se nanašajo na samo izdajanje glasila, medtem ko ostala 
razmerja med ustanoviteljico in soizdajateljicami ostajajo nespremenjena.  

Svetnik Marjan Pograjc je povedal, da je član komisije, ki spremlja delo časopisa 
ter povedal, da so navedene spremembe obravnavali na eni izmed svojih sej ter 
povedal, da je potrebno zaradi nemotenega izdajanja izvesti tovrstne spremembe 
predpisa.  
V ta namen so svetniki sprejeli naslednji  
 
Sklep 154/6/17 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme v skladu z določbami 86. 
člena Poslovnika Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o izdajanju glasila 
Naš časopis, v predlaganem besedilu «.  
 
ZA: 16 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  

Ad 9) Predlog za imenovanje članov v nadzornih svetih javnih podjetij 
povezanih v JAVNI HOLDING Ljubljana d.o.o. 

Mateja Tavčar iz uprave je povedala, da v letošnjem letu potečejo štiriletni mandati 
članom nadzornih svetov javnih podjetij povezanih v Javni Holding Ljubljana d.o.o., in 
članom nadzornega sveta JAVNEGA HOLDINGA Ljubljana ter ne glede na datum 
imenovanja novega člana v naši občini, v nadzornem svetu JP Snaga, vsem poteče 
mandat s 14.06. 2005. Na skupščini družbe bodo imenovani  novi člani nadzornega 
sveta, za mandatno obdobje štirih let. Občina Dobrova- Polhov Gradec je po 
uskladitvi z ostalimi družbeniki pridobila možnost članstva v novem mandatnem 
obdobju, v nadzornih svetih JP Ljubljanske tržnice, kjer je že imela svojega 
imenovanega člana in to ohranja še naprej, izgubila pa je članstvo v NS JP Snaga. 
Usklajeno pa je novo mesto v nadzornem svetu javnega podjetja Vodovod – 
Kanalizacija. Omenjeno podjetje na območju naše občine izvaja komunalne 
investicije, kar morebiti bo v prihodnje tudi prednost pri lažjem spremljanju izvajanja 
investicij, porabe sredstev ter planom bodočih vlaganj.  Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja je pripravila predlog za imenovanje novih članov ter 
predlagala članstvo v NS javnih podjetij, v VO-KA Setnikar Franca, v nadzorni svet 
JP Ljubljanske Tržnice pa Kirinčič Harisona.  

Anton Potočnik je na kratko predstavil svoje delo kot dosedanji član nadzornega 
sveta v JP Snaga ter povedal, da po njegovem mnenju precej več sredstev dobi 
MOL na račun primestnih občin in bi bilo potrebno po njegovem mnenju bolj 
agresivno zahtevati svoje pravice.  

Po razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  

Sklep 155/7/17 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec predlaga za člana nadzornega 
sveta v JP Vodovod - Kanalizacija Franca SETNIKAR, za člana nadzornega sveta 
JP Ljubljanske tržnice, d.o.o, pa predlaga  Harisona KIRINČIČ.   
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Omenjeni sklep se posreduje skupščini družbe, za imenovanje predlaganih 
članov.«  
 
ZA: 15 glasov       PROTI:  1 glas 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 10) Razno 
Župan je povedal, da je bila naslovljena prošnja na občinski svet za dodelitev 
dodatnih proračunskih sredstev, s strani PGD Brezje, za nakup novega 
avtomobila. Ocenil je, da se predlog podpre, saj so do sedaj bila podprta vsa 
tovrstna dodatna vlaganja za razvoj gasilstva v občini.  V razpravi so sodelovali 
svetniki Milan Velkovrh, Leopold Oblak, Anton Potočnik, Marjan Pograjc, Franc 
Bradeško, Franc Setnikar, Damjan Širca, Harison Kirinčič. Milan Velkovrh je bil 
mnenja, da se ne ve, kakšno vozilo se kupuje ter smatra, da je potrebno višino 
sredstev uskladiti s pogoji društva in samim ustreznim nakupom vozila, zadevo 
pa mora predhodno obravnavati Odbor za požarno varnost. Bradeško Franc je 
povedal, da v GZD obstaja pravilnik o tovrstni razvrstitvi gasilskih društev in PGD 
Brezje s tem ne bo dobil več, kot mu pripada. Harison Kirinčič je bil mnenja, da 
se v prihodnje tovrstne investicije uvrsti v proračun, saj ugotavlja, da se 
podobne odobritve izvajajo že nekaj let. Načeloma so bili svetnik mnenja, da se 
predlog podpre, župan pa je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 156/8/17 
» Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje, da se iz proračunskih 
sredstev nameni 3.500.000,00 Sit za nakup novega gasilskega vozila za potrebe 
PGD Brezje. Sredstva za nakup se zagotovi v junijskem rebalansu proračuna za 
leto 2005. «  
 
ZA: 16 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  

 
Župan je povedal, da potrebno zaradi uveljavljenega denacionalizacijskega 
zahtevka rimskokatoliškega župnijstva za vrnitev zemljišča in zgradbe kulturnega 
doma Jakoba Trobca v Polhovem Gradcu v naravi, pripraviti analizo in izraziti 
stališče za nadaljnje ravnanje v predmetni zadevi, tudi zaradi izvedbe investicije 
nove zdravstvene postaje. Predlagal je ustanovitev delovne skupine, ki naj bo 
sestavljena iz predstavnikov občinskega sveta, predstavnika krajevne skupnosti 
Polhov Gradec in predstavnika vlagatelja zahtevka- mnenja je, da se mora tudi 
kraj sam izreči o rešitvi nastale situacije. V razpravi so sodelovali svetniki Olga 
Skopec, Viktor Prosen, Janko Dolinar, Velkovrh Milan, Marjan Pograjc, Damjan 
Širca, Marjan Plestenjak. Svetnica Olga Skopec je nasprotovala vključitvi v 
delovno skupino predstavnika cerkve, saj se s tem križajo interesi, namreč Kovač 
Franc je bil tudi med pobudniki za sprejem sklepa občinskega sveta št. 120/2/5i, 
prejšnjega mandata, da se celotna stavba in zemljišče vrne v naravi. Velkovrh 
Milan je želel, da se ga vključi v delovno skupino, ker mu ni vseeno, kaj se z 
domom zgodi. Svetnik Širca je dejal, da je to stvar občine, ne samo kraja. 
Občina in komisija morata braniti javni interes in ne dovoliti, da se navedene 
nepremičnine in premičnine vračajo v naravi. Zanima ga tudi, kdo v prejšnjem 
mandatu je podpisal tak sklep? Podal je pobudo, da občinski svet sprejme sklep, 
da se brani občinsko premoženje.  
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Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje usklajen predlog, s pripombo, 
da delovna skupina sproti obvešča občinski svet o svojih ugotovitvah in predlogih 
za nadaljnje ukrepanje. V ta namen je bil sprejet naslednji    
 
Sklep 157/9/17 
»Ustanovi se delovna skupina za razrešitev statusa Kulturnega doma Jakoba 
Trobca v Polhovem Gradcu, v sestavi Marjan Plestenjak, Viktor Prosen, Milan 
Velkovrh, kot občinski predstavniki, Anton Povše kot predstavnik KS Polhov 
Gradec, enega predstavnika pa imenuje župnijski urad Polhov Gradec.  
Delovna skupina pripravi mnenja in predloge o predmetni zadevi za odločanje na 
občinskem svetu.«  
 
ZA: 13 glasov       PROTI:  0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Župan je svetnikom povedal,da bo praznovanje letošnjega občinskega praznika 
potekalo na Dobrovi.  
 
  
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 23.30 uri.    
 
 
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar 
 
 
                                                                     ŽUPAN  
                                                                  Lovro MRAK l.r. 
 


